

11D 9N



Spain & Portugal *Series 2

Barcelona / Zaragoza / Madrid / Granada / Seville / Lisbon

Day 1 Origin / Transit City / Barcelona (MOB)

Assemble at airport for your flight to Spain via transit city. Upon arrival, transfer to hotel.

Day 2 Barcelona (B/D)

This morning start your holiday in Barcelona with photo stop at the famous Holy family church - Segrada Familia about which opinions are so strongly divided, Drive pass Gaudi's Casa Batllo and stop at Plaza Catalonia is the largest square in central Barcelona and the place where the old city.

Day 3 Barcelona / Zaragoza (B/D)

After breakfast, begin your city tour with a visit to Montjuic for a panoramic view of Barcelona. Brief walk on famous Ramblas Street for shopping. After that, proceed to Zaragoza.

Note : If time permits, you may join optional tour to Montserrat, a mountain top monastery in Catalonia. (EUR30/person)

Day 4 Zaragoza / Madrid (B/D)

This morning we will visit Plaza del Pilar Square, alongside the Ebro River. After this proceed to Madrid and you may do your branded shopping at Las Rozas Outlet Mall.

Day 5 Madrid (B/D)

Begin your city tour with: View of Ventas Bullring, it is situated in the Guindalera quarter of the district of Salamanca, it was inaugurated on June 17, 1931. It has a seating capacity of 25,000 and is regarded as the home of bullfighting in Spain. After this drive on the Paseo de Castellana to view the famous Santiago Bernabeu - Home of the Real Madrid, Cibeles Fountain, Gran Via, Plaza Espana. Then stop at Plaza Oriente to take photo of the Royal Palace (entrance excluded). Tour ends at Plaza Mayor and Puerta del Sol - The historical and centre of Madrid. Free time for shopping at El Corte Ingles!

Note : For those who appreciate world heritage site, you may join optional tour to Toledo, former capital of Spain. (EUR30/person)

Day 6 Madrid / Granada (B/D)

Adios Madrid. We travel to Granada. It is placed at the foot of the Sierra Nevada mountains, at the confluence of three rivers. View the Albaicin, which is the old Arabic influences combined with many centuries of gypsy influence eventually created flamenco. We will stop by the famous Alhambra and photo stop at Nasrid Palace. It is one of the most items of the Islamic historical legacy that makes Granada a hot spot among cultural and tourist cities in Spain. We include the entrance to Alhambra Garden and will guide you to walk through the beautiful garden where you will also be able to take photo at the Palace of Charles V.

Day 7 Granada / Seville (B/D)

Today travel to Seville, a city nourished by the art and culture, and mixture of artistic traditions. We will stop by for an outside view of the Seville Cathedral and Alcazar. Seville Cathedral is the third largest in Europe after St Paul's Cathedral in London and St Peter's Basilica in Rome.

Note : For those who are interested in cultural dance, you may join optional to watch Flamenco Show. (EUR40/person)

Day 8 Seville / Lisbon (B/D)

Leisure drive to the Capital of Portugal - Lisbon. Panoramic tour to view Eduardo VII Garden, drive pass the Pombal Monument then through Avenida da Liberdade. Free time at the Rossio area.

Day 9 Lisbon (B/D)

Start our city tour with a photo stop at Belem Tower, situated at the edge of the Tagus River. View the Jeronimos Monastery - Resting place of Vasco Da Gama. Photo stop at the Discoverer's Monument and far away view of the Golden Gate bridge - 25th. April Bridge.

Note : If time permits, you may join optional tour to visit Cabo Da Roca (Cape Roca) & Cristo Rey (Christ The King). (EURO30/person)

Day 10 Lisbon / Transit City (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight home.

Day 11 Transit City / Origin (MOB)

Arrive home with all the sweet memories of Spain & Portugal.

**** The Itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.****

**** During major events/trade shows/peak season, accommodation may not be in the city mentioned.****

Contact

Price

Departure Date

11天9晚

西班牙 & 葡萄牙 *系列2

HOTEL



巴塞罗那 / 马德里 / 塞哥维亚 / 萨拉曼卡 / 里斯本

第一天 出发点 / 中转城市 / 巴塞罗那 (机上用餐)

集合于国际机场， 乘搭客机前往巴塞罗那途径中转城市。抵达后，送往酒店。

第二天 巴塞罗那 (早/晚餐)

今早前往还在建造中的教堂——圣家堂拍照留念，该教堂由安东尼·高第设计，圣家堂从1882年开始修建，因为是赎罪教堂，资金的来源靠个人捐款，捐款的多少直接影响到工程进度的快慢，所以至今还未完工，是世界上唯一一座还未完工就被列为世界遗产的建筑物。途中将会经过巴特洛公寓，也是建筑师高第设计的一座建筑，此外还可到加泰罗尼亚广场，是巴塞罗那市中心旧城区的一个大型广场。

第三天 巴塞罗那 / 萨拉戈萨 (早/晚餐)

早餐后，前往蒙特惠克，从蒙特惠克山丘欣赏巴塞罗那全景。漫步在兰布拉大道，欣赏巴塞罗那的街道风情。之后驱车前往萨拉戈萨。

(备注：若时间允许，您可参加自费项目游览建在高山上的蒙瑟莱特修道院，以形状奇特的山岩、黑色圣母和欧洲最古老的唱诗班而著称。EUR30/人)

第四天 萨拉戈萨 / 马德里 (早/晚餐)

早餐后，我们前往皮拉尔广场，位于埃布罗河南面，是西班牙萨拉戈萨的中心广场。过后续程到马德里。抵达后前往Las Rozas Outlet Mall “血拼一番”。

第五天 马德里 (早/晚餐)

今天，我们将在马德里市区游览：首先将前往外观拉斯班塔斯斗牛场，它于1929年建成，1931年6月17日开幕，设有25,000个座位。拉斯班塔斯斗牛场直径约65米，是世界上最大的环之一。顺道在全西班牙最宽阔的一条马路——卡斯提尔大道，外观著名的马德里皇马足球场，西比利斯喷泉，格兰维亚大道和西班牙广场。当然少不了在东方广场一带，于金碧辉煌的皇宫拍照留念（不含入门票），它是仅次于凡尔赛宫和维也纳皇宫的欧洲第三大皇宫，是世界上保存最完整而且最精美的宫殿之一。最后游览马约尔和太阳门广场，是马德里的正中心位置广场。然后我们自由购物于马德里最著名的购物商场-英格列斯百货。

(备注：若您对世界文化感兴趣，可自费前往托雷多，一个曾是西班牙最强盛时的首都。EUR30/人)

** 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整 **

** 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需安排在另一个城市 **

第六天 马德里 / 格拉纳达 (早/晚餐)

早餐后，告别马德里。开车前往格拉纳达，位于内华达山脉的山脚，是三江的汇合处。远眺阿尔拜辛，是格拉纳达老城区中最古老的伊斯兰街区，加上许多世纪的吉普赛影响，最终创造了佛朗明哥。我们前往著名的阿罕布拉，于纳塞瑞斯皇宫前拍照留念。它是其中一项最著名的伊斯兰文化遗产，并且造就了文化和旅游热点城市的西班牙。我们进入阿罕布拉花园参观。由我们亲切的导游带领下，陶醉于这扣人心弦的美景花园，四周是各种植物和一片青绿。除此之外，您也有机会于卡洛斯五世皇宫前拍照留念。

第七天 格拉纳达 / 塞维利亚 (早/晚餐)

今天前往塞维利亚，有西班牙艺术名城之称。这里的建筑风格深受摩尔式的影响。前往塞维利亚大教堂以及阿尔卡萨城堡前拍照留念（外观）。塞维利亚大教堂是位居伦敦圣保罗大教堂、梵蒂冈圣彼得大教堂之后的欧洲第三大教堂。

(备注：若您对文化传统舞蹈感兴趣，可自费观赏佛朗明哥歌舞秀。EUR40/人)

第八天 塞维利亚 / 里斯本 (早/晚餐)

早餐后，驱车前往葡萄牙的首都及最大的城市——里斯本。市区游览：爱德华七世公园，得名于1902年来自英国的爱德华七世访问葡萄牙，以加强两国之间的联系。之后，游览自由大道，是葡萄牙首都里斯本市中心的一条重要街道。之后在罗西欧区自由逛逛。

第九天 里斯本 (早/晚餐)

早餐后，将游览里斯本的市区。首先将到贝伦塔拍照留念，它是一座五层防御工事，位于葡萄牙里斯本的贝伦区。外观杰罗尼摩斯修道院——里面安葬著名的航海家瓦斯科达伽马。过后于航海纪念碑拍照——是为了纪念航海王子亨利逝世500年而建的。然后将远眺4月25日大桥，是一座横跨特茹河的悬索桥，连接葡萄牙首都里斯本和对岸的阿尔马德，此桥外形不但类似美国金山的桥，两条桥的承建商又是同一家公司。

(备注：若时间允许，您可参加自费项目游览罗卡角以及耶稣像。EUR30/人)

第十天 里斯本 / 中转城市 (早餐)

早餐后，送往机场飞返家园。

第十一天 阿姆斯特丹 / 抵达点 (机上用餐)

带着美好的回忆返回家园。

联系方式

价格

出发日期